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Protokół nr 7/24 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Planowania 

Przestrzennego i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Mosinie, 

które odbyło się w dniu 22 października 2024 r., w Sali Posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Mosinie, pl. 20 Października 1  

Posiedzenie otworzyła o godz. 17:04 Przewodnicząca Komisji 

Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa 

Elżbieta Jarecka. W obradach udział wzięli członkowie wyżej 

wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście, zgodnie 

z listami obecności, które znajdują się w materiałach komisji.  

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

Przewodnicząca obrad Elżbieta Jarecka przedstawiła przygotowany 

w ramach inicjatywy uchwałodawczej komisji projekt uchwały w sprawie 

konieczności dokonania zmian i ponowienia procedury sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów wsi 

Żabinko oraz terenów części wsi Sowiniec i Sowinki - część A, który 

znajduje się w materiałach komisji. 

Radny Ziemowit Maląg odniósł się do wystąpienia przewodniczącej obrad 

Elżbiety Jareckiej. 

W trakcie tej dyskusji, na Salę Posiedzeń przybył radny Marcin Paetz, tak 

więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Ochrony 

Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa udział brało 

9 jej członków. 

Komisja Komisji Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła 7 głosami „za”, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się” – wniosek nr 1 dotyczący zaopiniowania projektu 

uchwały w sprawie konieczności dokonania zmian i ponowienia procedury 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenów wsi Żabinko oraz terenów części wsi Sowiniec i Sowinki - 

część A. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław 

Łucka przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy 

Mosina oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, który znajduje się w materiałach komisji. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− potrzeby wprowadzenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od zużycia wody na terenie całej gminy Mosina 

i konsekwencji z tym związanych; 

− źródła informacji o zużyciu wody; 
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− możliwości pozyskiwania danych dotyczących indywidualnych odbiorców 

wody w związku z ochroną danych osobowych; 

− średniego zużycia wody mieszkańca wsi i mieszkańca miasta; 

− podstawy przyjętego założenia, że średnie zużycie wody przez 

mieszkańca gminy Mosina wynosi 3 m³ i potrzeby przyjęcia 

w przedmiotowym projekcie uchwały bardziej elastycznego zapisu 

na wypadek zmiany średniego zużycia wody mieszkańca gminy Mosina; 

− przyczyn, dla których w przedmiotowym projekcie uchwały 

odniesiono się oddzielnie do właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi wielorodzinnymi o liczbie lokali 8 i więcej; 

− liczby wspólnot składających się z 8 i więcej lokali mieszkalnych 

oraz liczby mieszkańców, których dotyczyć będzie zmiana metody 

obliczania wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi; 

− wskazania, czy wspólnoty mieszkaniowej w Rogalinie też będzie objęta 

metodą obliczania wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od zużycia wody. 

Udział w niej wzięli: radna Elżbieta Jarecka, radny Zbigniew Grygier, 

radny Ziemowit Maląg, radny Maciej Patela, radna Jolanta Szymczak 

i radny Marcin Paetz. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Adam Ejchorst oraz Kierownik Referatu Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław Łucka. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła 8 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” – wniosek nr 2 dotyczący zaopiniowania projektu 

uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na terenie gminy Mosina oraz ustalenia stawki 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Radny Ziemowit Maląg przedstawił wniosek w sprawie zmiany 

organizacji ruchu na ul. Śremskiej w Mosinie, polegającej 

na wprowadzeniu zakazu zatrzymywania się i postoju, który znajduje się 

w materiałach komisji. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− potrzeby przeanalizowania wniosku w sprawie zmiany organizacji ruchu 

na ul. Śremskiej w Mosinie i wprowadzenia rozwiązania umożliwiającego 

prowadzenie handlu; 

− obowiązujących przepisów ruchu drogowego w tym zakresie; 

− możliwości potraktowania przedmiotowego wniosku jako uwagi 

do projektowania ul. Śremskiej; 

− możliwości zamontowania luster. 
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Udział w niej wzięli: radna Elżbieta Jarecka, radny Ziemowit Maląg, 

radny Zbigniew Grygier, radna Jolanta Szymczak i radny Maciej 

Patela. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Roman Kolankiewicz i Zastępca Burmistrza Gminy 

Mosina Adam Ejchorst. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław 

Łucka przedstawił prezentację na temat utrzymania porządku i czystości 

na terenie gminy Mosina, ze szczególnym uwzględnieniem terenów 

niezamieszkałych. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− podpisywanych umów z Zarządem Dróg Powiatowych w Poznaniu 

i z Wielkopolskim Zarządem Dróg Wojewódzkich w Poznaniu w zakresie 

utrzymania czystości i porządku pasów drogowych; 

− incydentu związanego z nieuzgodnioną z Urzędem Miejskim w Mosinie 

lokalizacją nasadzeń przy kamieniu pamięci w Krośnie; 

− sprzątania zwierząt padłych w wyniku kolizji drogowych; 

− błędnych decyzji w sprawie nasadzeń platanów na ul. Dworcowej 

w Mosinie i w sprawie nasadzeń jesionoklonów na ul. Strzeleckiej 

w Mosinie; 

− złamanej topoli na działce nr 71 przy wyjeździe z Borkowic; 

− problematycznego nasadzenia w Bolesławcu; 

− ucieczki lisa z fermy; 

− zamknięcia wskazanej gminnej drogi utrudniającego wędkarzom dojazd 

nad wodę; 

− ofert na zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu gminy 

Mosina w roku 2025 i prowadzonej gospodarki odpadami komunalnymi. 

Udział w niej wzięli: radny Jerzy Falbierski, radna Elżbieta Jarecka, 

radny Mateusz Fabisiak, radny Ryszard Rybicki, radna Jolanta 

Szymczak i radny Maciej Patela.  

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Adam Ejchorst, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina 

Roman Kolankiewicz i Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa Radosław Łucka. 

W trakcie tej dyskusji, Salę Posiedzeń opuścił radny Zbigniew Grygier, 

tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Ochrony 

Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa udział brało 

8 jej członków. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła 5 głosami „za”, przy 3 głosach 
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„wstrzymujących się” – wniosek nr 3 dotyczący zaopiniowania propozycji 

zmiany organizacji ruchu na ul. Śremskiej w Mosinie. 

W dyskusji nad wnioskiem p. Romualda Zwierzyckiego z dnia 

1 października 2024 r. w sprawie poprawienia bezpieczeństwa w Mosinie 

na skrzyżowaniu ul. Leśnej – Głównej – Bocznej, który znajduje się 

w materiałach komisji, udział wzięli: radny Maciej Patela, radny Ryszard 

Rybicki, radna Jolanta Szymczak i Zastępca Burmistrza Gminy Mosina 

Adam Ejchorst. 

W jej trakcie, Salę Posiedzeń opuścił radny Marcin Paetz, tak więc odtąd 

w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, 

Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa udział brało 7 jej członków. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła jednogłośnie, czyli 7 głosami „za” – wniosek 

nr 4 dotyczący zaopiniowania wniosek p. Romualda Zwierzyckiego z dnia 

1 października 2024 r. w sprawie poprawienia bezpieczeństwa w Mosinie 

na skrzyżowaniu ul. Leśnej – Głównej – Bocznej. 

Radna Jolanta Szymczak przedstawiła wniosek w sprawie zmiany 

organizacji ruchu na ul. Niepodległości w Mosinie, który znajduje się 

w materiałach komisji. 

W wyniku przeprowadzonej dyskusji, w której udział wzięli: radna 

Elżbieta Jarecka, radna Jolanta Szymczak, radny Maciej Patela 

i Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła 3 głosami „za”, przy 4 głosach 

„wstrzymujących się” – wniosek nr 5 dotyczący zaopiniowania propozycji 

zmiany organizacji ruchu na ul. Niepodległości w Mosinie. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz poinformował 

o podejrzeniu, że jeden z dzierżawców gruntów rolnych nie wywiązuje się 

z umowy. 

W wyniku dyskusji w powyższej sprawie, w której udział wzięli: radny 

Ryszard Rybicki, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman 

Kolankiewicz i radna Elżbieta Jarecka, ustalono potrzebę odbycia w tej 

sprawie wizji lokalnej, której termin zostanie określony później.  

W trakcie tej dyskusji, Salę Posiedzeń opuścił: radny Maciej Patela, tak 

więc odtąd aż do końca tego posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, 

Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa udział brało 6 jej członków.  

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ OCHRONY ŚRODOWISKA, 

PLANOWANIA PRZESTRZENNEGO I BEZPIECZEŃSTWA: 

1. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie konieczności 

dokonania zmian i ponowienia procedury sporządzenia miejscowego 



5 
 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów wsi Żabinko 

oraz terenów części wsi Sowiniec i Sowinki - część A. 

2. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie 

gminy Mosina oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

3. Komisja pozytywnie opiniuje propozycję zmiany organizacji ruchu 

na ul. Śremskiej w Mosinie. 

4. Komisja pozytywnie opiniuje wniosek p. Romualda Zwierzyckiego z dnia 

1 października 2024 r. w sprawie poprawienia bezpieczeństwa w Mosinie 

na skrzyżowaniu ul. Leśnej – Głównej – Bocznej. 

5. Komisja pozytywnie opiniuje propozycję zmiany organizacji ruchu 

na ul. Niepodległości w Mosinie.  

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 20:24.  

protokołował przewodniczyła 

(-) Piotr Sokołowski (-) Elżbieta Jarecka 


